
  

 

 

 

          Referat fra skolebestyrelsesmøde den 26.04.2022 kl. 19.00-21.00. 

              Afbud: Christine Mengel Gerdt,  Simon Rasmussen og Carl Johan Ørskov. 

 

 

              

 

 

 

13/22  Orientering om fagfordeling, prioriteringer og planlægning af næste 

skoleår. 

Poul og Morten redegjorde for tankerne bag planlægningen. 

Fokuspunkterne er:  Overgangene - mellemformer, en skole for alle - støttetimer  -   

læsebånd  -  parallellægning 

Den endelige fagfordeling er ved at være færdig. Vi melder ud til forældre om evt.  

lærerskift m.m. engang i maj. 

15/22 Indretning af skolegård mht. legeaktiviteter, biodiversitet m.m. 

Orientering ved.  

 Lærer Iben Jensen om den samlede plan og tankerne bag den. 

 Kasper og Klaus vedr. fondsansøgninger til indretningen 

Vi kiggede på yderområderne og Iben forklarede hvordan planerne er for indretning. 

Det giver både gode muligheder for eleverne og det vil være godt for biodiversiteten. 

Klaus og Kasper har fundet en del fonde, der kunne være relevante at søge økonomisk 

hjælp hos.. De fleste fonde kræver en medfinansiering på mindst 25 %. Lige nu 

arbejder de i et samarbejde med foreninger i byen, så der kan blive udarbejdet samlede 

fondsansøgninger.  

Det er en god ide, da ramper, bålhytter og andet vil komme byen til gavn og ikke kun 

skolen.  

 

16/22  Undervisningsdifferentiering – 2. kapitel. 

Iben Jensen redegør  med udgangspunkt i et konkret undervisningsforløb for, 

hvordan hun har tilrettelagt det, så alle elever føler sig udfordrede men også kan 

koble på undervisningen. 

Iben gennemgik programmet for 2 projektdage i henholdsvis naturfag og kristendom, 

og hvordan dagens tilrettelæggelse gav muligheder for alle elever. 

 

17/22  Besøg i det nye PLC for at besigtige kunstprojektet, som blev indviet 22/4. 

Vi så på det nye kunst og drøftede kort en evt. ny ansøgning til Gunnar Andersens 

Familiefond. 

  


